
Бериз Белкић 

Питање постављеноВлади Федерације БиХ: „Зашто Влада Федерације Босне и 

Херцеговине не преузима непокретну имовину (16 локација: Брадина, Шишета, Јајце 

касарна итд.),  а која јој је припала по Споразуму из 2008. године (расподјела 

ентитетима неперспективне војне имовине)?“ Питање постављено Предсједништву 

БиХ: „Када имате намјеру да одобрите Годишњу платформу о обавјештајно-

безбједносној политици за 2013. године и да је прослиједите ПСБиХ на усвајање?“ 
 


